

Date: 26 Nov. 25

26 November 2025: التاريخ

Ref no.: 8814

رقم المرجع: 8814

Company name: THE MANSION EDITION REAL ESTATE LLC

اسم الشركة: THE MANSION EDITION REAL ESTATE LLC

SRERD/RERA no.: 56437

رقم مؤسسة التنظيم العقاري بدي / إدارة التسجيل العقاري بالشارقة: 56437

We, Arada Developments LLC ("Arada"), have no objection to THE MANSION EDITION REAL ESTATE LLC (the "Broker") using the approved marketing materials provided by Arada for the purpose(s) of promotion of our projects.

نحن، أراد للتطوير ذ.م.م ("أراد")، لا مانع لدينا لشركة THE MANSION EDITION REAL ESTATE LLC ("الوسيط") في استخدام المواد التسويقية المعتمدة التي قدمتها أراد لغرض/ أغراض الترويج لمشاريعنا.

Project/ Communities	Type	Locati on	Project no.	Status	الحالة	رقم المشروع	الموقع	النوع	المشروع/مجتمعات
Nasma Residences	Townho use & Villas	Sharj ah	2018-301- 0001	Compl eted	مكتمل	-301-2018 0001	الشارقة	تاون هاوس/فلل	مساكن نسمة
Aljada	Apartm ents	Sharj ah	2018-301- 0004	Off plan	على الخارطة	-301-2018 0004	الشارقة	شقق	الجادة
Masaar	Townho use & Villas	Sharj ah	2021-301- 0002	Off plan	على الخارطة	2021- 301-0002	الشارقة	تاون هاوس/فلل	مسار
Anantara Sharjah Residences	Apartm ents	Sharj ah	2024-301- 0007	Off plan	على الخارطة	2024- 301-0007	الشارقة	شقق	مساكن أنانتارا الشارقة
Jouri Hills	Townho use & Villas	Dubai	2506	Sold out	تم البيع بالكامل	2506	دبي	تاون هاوس/فلل	جوري هيلز
W Residences At Dubai Harbour	Apartm ents	Dubai	3317	Off plan	على الخارطة	3317	دبي	شقق	W رزیدنسز في دبي هاربور
Akala Hotels and Residences	Apartm ents	Dubai	3745	Offpla n	على الخارطة	3745	دبي	شقق	أكالا هوتال و رزیدنسز

The Broker agrees and confirms that only pre-approved marketing material provided by and received from Arada shall be used by them for the purpose(s) of promotion of our projects. No other marketing material, from any source whatsoever, pertaining to our projects shall be used by the Broker in any form whatsoever.

يوافق الوسيط ويؤكد أنه سيتم استخدام المواد التسويقية المعتمدة فقط والتي تم تقديمها من قبل أراد واستلامها منها، وذلك لأغراض الترويج لمشاريعنا. ولا يجوز للوسيط استخدام أي مواد تسويقية أخرى، من أي مصدر كان، تتعلق بمشاريعنا بأي شكل من الأشكال.

All marketing creatives must be shared with the Developer and the broker has to obtain written approval from the developer prior to running any marketing campaign be it digital, print, or any other form of media or advertisement.

يجب مشاركة جميع المواد التسويقية مع المطور، ويتعين على الوسيط الحصول على موافقة خطية من المطور قبل تنفيذ أي حملة تسويقية سواء كانت رقمية، مطبوعة، أو أي شكل آخر من الوسائط أو الإعلانات.

For Arada Developments LLC

عن أراد للتطوير ذ.م.م

